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Trens Dignes tem que l'Ebre podria
quedar-se sense trens d'alta
velocitat 
La plataforma exigeix mantenir l'Euromed a l'Aldea i que no es criminalitze els
usuaris per un conveni poc rendible

Trens Dignes alerta que quan funcione la variant entre Vandellòs i Tarragona, les Terres de l'Ebre
podrien quedar-se sense serveis d'alta velocitat. No hi ha proposta oficial ni s'ha activat la Taula
de Mobilitat -que s'havia de reunir al setembre-, però les informacions que arriben a la plataforma
apunten que cap Rodalies o Talgo que passi per l'Ebre tindrà parada a l'estació de l'AVE del Camp
de Tarragona. Mentrestant Territori ha assegurat que l'Euromed podria deixar d'aturar-se a
l'Aldea. Trens Dignes exigeix que es mantingue este servei, que en tres anys ha tingut 138.000
usuaris, i proposa al Govern que renegociï el conveni amb Renfe pel qual han pagat 1,7 milions
d'euros més del que correspondria per bonificar els bitllets.
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